

INDONESIA AIR PACKAGE

INDONESIA

BALI

4D3N BALI LEISURE [ARR/DEP : Bali]



SPECIAL BONUS

FREE

UPGRADE MEALS:-
(A) JIMBARAN BBQ SEAFOOD
(B) CRISPY DUCK

SIGHTSEEING HIGHLIGHTS

DESTINATION IN BRIEF

第一天 抵达巴厘岛 (晚)
 抵达巴厘国际机场后, 专业导游迎接您及前往参观古老的**圣乌鲁瓦图寺**。这座寺庙位于南部, 水平高达海拔 250 英尺。接下来, 前往 **Dream Land 海滩**, 您可以在大海上欣赏到惊人的海浪。

Day 1 ARRIVAL BALI (D)
 Upon arrival at Bali International Airport, you will be meet by our representative and proceed to visit **Uluwatu Temple**, the mysterious holly ancient temple. This temple is located at the level of 250feet above sea level on the southern point of pura luhur. Next, proceed to **Dream Land Beach**. Here, you may experience the huge and big wave from the ocean. It's makes this beach like a secret paradise for the surfer.

第二天 巴厘岛 (早/午/晚)
 早餐后, 前往参观**水稻梯田**。之后, 参观**金塔马尼火山**。在这里您可以饱览美丽的美景。午餐后, 将带您到**彭力布南村**, 这里是个传统的农村以及拥有独特的社交生活。最后, 前往**圣泉庙**参观这圣神的圣殿。

Day 2 DISCOVERY BALI (B / L / D)
 After breakfast, proceed to see the amazing **Rice Terrace Fields**. After that, visit the **Kintamani Volcano** where you can feast our eyes on the beautiful and breathtaking view. After Lunch, continue to **Penglipuran Village** which is a traditional countryside owning unique characteristic life socializing. Lastly, visit a sacred spring holy temple at **Tampak Siring**.

第三天 巴厘岛 (早/午/晚)
 早餐后, 乘坐玻璃船前往**海龟岛**游览。在路上, 您就可以享受到从船上的玻璃底板观看水下的动态。在此之后, 您会被带到参观自制的**咖啡工厂**及了解咖啡的生产和咖啡的口味。下一个景点将是**佛寺庙**, 这寺庙的是由佛教, 道教以及印度教混合而成。最后, 参观**海神庙**。这是非常著名的旅游圣地以及可以欣赏美丽的日落美景。

Day 3 DISCOVERY BALI (B / L / D)
 After breakfast, proceed to the **Glass Bottom boat** tour heading to **Turtle Island**. On the way, you will be able enjoy the breathtaking underwater view from the boat's glass bottom panel. After that, you will be brought to visit the **Home Made Coffee Factory** to learn more about coffee production and the flavors of coffee. The next destination will be the **Buddhis Temple**, a temple with a mix of Buddhism, Taoism and Hinduism features. Lastly, visit the **Tanah Lot Temple** which is a very famous destination among tourists and u can enjoy the beautiful sunset view.

第四天 启程回国 (早)
 早餐后, 自由活动至送往机场启程回国, 结束四天愉快旅程。

Day 4 BALI-KUALA LUMPUR (B)
 After breakfast, free at own leisure till transfer to airport for departure with a sweet memories

PACKAGE INCLUDES

- ✓ Meet and greet by local representative
- ✓ Return airport transfer
- ✓ All meals as per itinerary (non halal or vegetarian)
- ✓ Escorted orientation tour by English speaking guide
- ✓ All entrance fees as per itinerary

PACKAGE EXCLUDES

- * Air Fares and taxes
- * Tour Guide Services Fees @ RM50/day/person
- * Agent Collection Fees RM120/person with Travel Insurance Cover
- * All personal expenses & portorage
- * Entry visa application (if applicable)

IMPORTANT NOTE

1. All flight booking and hotel room is upon availability on travel date, airfare and taxes are subject to change without prior notice.
2. Package rates are per person based on twin sharing basis and minimum 2 to go.
3. Surcharge RM15/day for Mandarin Speaking Guide require
4. Sequence of itinerary may vary on actual tour
5. Deposit of RM 100 per pax must be paid once booking confirmed

DEPARTURE DATE : Daily Depart

ACCOMMODATION :

Wina Holiday or similar

ADULT Twin / Triple

Single

CHILD with Bed

CHILD without Bed

RM 708

RM 950

RM 550

RM 420

Haris Kuta or similar

RM 799

RM 1199

RM 599

RM 499

Hard Rock

RM 1099

RM 1150

RM 788

RM 588